
Kardeljevo
je praznovalo

Delegacija mesta Ljubljane je bila v dneh
od 21. do 23. oktobra gost pobratenega me-
sta Kardeljevega.

Med svojim obiskom so si Ljubljančani
ogledali drugo največjo luko razsutega tovo-
ra v naši državi, tovarni Azbesta — enega
izmed vodilnih proizvajalcev azbestnih izdel-
kov pri nas ter nasade mandarin ob ustju
Neretve v občini Opuzen. Ob tem so stekli
tudi pogovori o nadaljnjem medsebojnem
sodelovanju, predvsem na področju gospo-
darstva. Vrsta Ijubljanskih organizacij zdru-
ženega dela že sedaj uspešno sodeluje. Skup-
na ugotovitev in ocena možnosti pa odpirata
za konkretnejše sodelovanje še več priložno-
sti.

Na predvečer praznika občine Kardeljevo
pa je bila v Domu JLA ob prisotnosti Pepce
Kardelj odprta razstava o delu in življen.ju

• Edvarda Kardelja, zatem pa slavnostna aka-
demija, na kateri so še posebej navdušili
mladi pevci, ki so prvič zapeli tudi lepe slo-
venske pesmi.

Osrednja proslava občinskega praznika pa
je bila v soboto, 23. okobra. Poleg delegacije
našega mesta so se je udeležile med drugim
tudi delegacije prijateljskih občin Valjeva in
Kavadarcev ter sosednjih občin. Predsednica
Skupščine mesta Ljubljane Tina Tomlje ,ie
po slavnostnem govoru predsednika skupšči-
ne Kardeljevo in podelitvi priznanj, pozdra-
vila občane tega pobratenega mesta in jim
prenesla najlepše pozdrave in želje občanov
našega mesta. Na ploščadi ob obali, v sredi-

. šču mesta, pa je nato na krajši slovesnosti
ob prisotnosti številnih občanov ter mladine
Kardeljevega odkrila kip Edvarda Kardelja
(delo akademskega kiparja Stojana Batiča),
ki ga je naše mesto podarilo Kardeljevemu.
Ob tej priložnosti pa je o liku in delu veli-
kega revolucionarja spregovoril član pred-
sedstva CK SR Hrvatske dr. Stipe Šuvar.

V času obiska v Kardeljevem pa so se od-
vijali tudi razgovori posameznih članov dele-
gacije o aktualnih problemih nadaljnjega
razvoja, delovanja delegatskega sistema in
družbenopolitičnih organizacij. Naj še zapi-
šemo, da so predstavniki KS Kardeljevo z
veseljem sprejeli pobudo, da navežejo prija-
teljske stike s KS Edvarda Kardelja iz naše
občine. Vsekakor je obisk prispeval k učvr-
stitvi stikov in sodelovanja med mestoma, za
prijetno gostoljublje pa velja Kardeljevča-
nom iskrena zahvala.


